

《单词百科:restoring是什么意思?restoring怎么发音?restoring的解释和用法》

英语单词restoring是什么意思?restoring怎么读?restoring怎么发音?简答网为您整理了restoring的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



restoring怎么读

restoring的读音:[r s't :r ŋ]

restoring的意思

1、v.归还(restore的现在分词);交还;使恢复;修复;

restoring的相关词组

- 1、restoring images 恢复图像 (清晰度);
- 2、restore to (把...) 交还给...;恢复到...;

- 3、backup restore 备份恢复
- 4、restore book 恢复书本
- 5、restore order [法] 恢复秩序;
- 6、restore ancient ways 复古;
- 7、restore good relations 和好
- 8、restore belief in 恢复对;恢复对...的信任
- 9、restore to life 苏醒过来
- 10、restore calm 恢复平静
- 11、database restore 数据库恢复;
- 12、restore database subfile [计] 恢复数据库子文件;

restoring的双语例句

- 1、Then slowly, gently apply restoring Body Lotion all over your body.

然后慢慢的轻轻的将身体乳液涂遍你的全身.

- 2、This widens the inside of the artery, restoring blood flow.

这样会扩展动脉的内腔, 达到恢复血流的效果.

- 3、The Sibyl gave no aid to restoring them again, and the oracle was irreparably lost.

西比尔不会把它们恢复原状, 神谕便无可弥补地丢失了.

- 4、Morris intended to foster an art restoring the dignity of the craftsman.

莫里斯的目的在于扶植一种能恢复手工艺工人威望的艺术.

- 5、The thermal treatment were somewhat effective in restoring her.

这种热疗法使她复元有点效.

- 6、Changing course certainly as restoring external balance was concerned.

就恢复对外贸易而言,改变方向肯定令人担忧.

7、The body's tissues are self-repairing and self-restoring to a degree.

人体组织在一定程度上是能自行修补和自行恢复的.

8、Context switching between threads involves saving and restoring the state of threads.

上下文的转换包括了保存和恢复线程状态.

9、She was aware of Peter McDermott's calm, restoring voice once more.

她又一次注意到彼得·麦克德莫特的平静而使人宽慰的声音.

10、He was restoring lands most of which were quite beyond his grasp.

当时他正在收回土地,可是大部分土地他是很难收回的了.

11、The repairing charm. Useful at restoring any object to its original state.

修复咒. 用于还原物品到最初(未损坏的)状态.

12、Celia laughed and Andrew poked at a log fire helighted earlier , restoring it to flame.

西莉亚笑了起来,安德鲁把壁炉里刚生起的炭火捅旺些.

13、I had a great deal of difficulty in restoring order.

我费了很大劲才把乱糟糟的东西收拾整齐.

14、At that time, the Navy was thinking only in terms of restoring the fleet.

当时海军仅在重建其舰队方面着想.

15、Gene therapy is one of the main directions of restoring bone defect.

基因治疗是修复骨缺损的主要研究方向之一.

以上是简答网为您整理的restoring怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关

于restoring的用法

、restoring的释义、restoring的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/restoring>

